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Město Pohořelice 
Zápis 

ze XXXVI. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 01.06.2022 

 
Účast zastupitelů: 18 při zahájení (viz prezenční listina) 
Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    
Zahájení: 16:00 hodin 
 
Zahájení                     
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města Bc. Miroslav 
Novák, DiS. Přivítal přítomné zastupitele a občany a oznámil, že informace o konání zasedání ZM byla 
zveřejněna, ZM je usnášeníschopné, v počtu 18. Pro účely zpracování zápisu se pořizuje zvukový 
záznam, proto požádal, aby každý hovořil na připravený mikrofon. Poté nechal hlasovat o navrženém 
programu. Usnesení č. 1/XXXVI/22: ZM schvaluje program v tomto znění:  
1. Zahájení 
2. Jmenování volební komise, určení zapisovatele a dvou ověřovatelů zápisu 
3. Smlouva o úvěru s účastí prostředků RRF od Národní rozvojové banky, a.s. 
4. Interpelace zastupitelů 
5. Diskuse občanů 
6. Závěr  

   Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 
ad 2) Jmenování volební komise, určení zapisovatele a dvou ověřovatelů zápisu 
 
Usnesení č. 2/XXXVI/22: ZM jmenuje volební komisi ve složení Ing. Haumer, MBA; Milan Vašuta, Jan 
Dočekal, určuje za ověřovatele zápisu zastupitele Františka Beneše a Mgr. Moniku Janičatovou, 
MBA. ZM bere na vědomí určení zapisovatelky Mgr. Renaty Babčanové.  

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno 
 
 
ad 3) Smlouva o úvěru s účastí prostředků RRF od Národní rozvojové banky, a.s. 

 
Starosta v úvodu sdělil, že aby mohl být čerpán úvěr, který byl schválen na minulém zasedání ZM, je 
nutné schválit smlouvu o úvěru. Návrh smlouvy obdržel od NRB minulý týden. Z tohoto důvodu bylo 
svoláno mimořádné zasedání ZM.  
 
Usnesení č. 3/XXXVI/22: ZM schvaluje uzavření předložené Smlouvy o úvěru s účastí prostředků 
Regionálního rozvojového fondu č. 2022-2273-GU od Národní rozvojové banky, a.s. pro projekt 
Služebna městské policie Pohořelice ve výši 10 mil. Kč, se splatností 9 let a 9 měsíců, fixní sazba 2,50 
% p.a., včetně Obchodních podmínek pro poskytování úvěrů s účastí prostředků Regionálního 
rozvojového fondu a Smlouvy o využívání aplikace E-podatelna č. 2022000520-11 a pověřuje starostu 
města převzetím úvěru pro město a podpisem smluvních dokumentů. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 1 proti, 0 se zdržel – schváleno 

 

 
ad 4) Interpelace zastupitelů 
 
Starosta informoval o dnešním setkání se zástupci stavební firmy ESOX, která převzala staveniště od 
firmy LIDL. Plán dostavby je podle posledního údaje leden 2023, otevření prodejny pak únor/březen 
2023. Zástupce firmy AVENTIN potvrdil starostovi, že firma zahájí 01.07.2022 stavbu okružní 
křižovatky. Obě firmy budou mít koordinační porady, na které budou zvát také vedení města. 
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Zastupitelka Mgr. Dudová – upozornila na krádež na hřbitově – hned po pohřbu byl ukraden velký 
květinový věnec, zda se bude řešit zamykání hřbitova, nebo se zajistí pravidelný dohled městské 
policie. 
Odpověď starosty – situaci prověří, požádá městskou policii o pomoc. 
 
Místostarosta Mgr. Pařil – pozval na Slavnosti města, a oznámil změnu programu, místo Dalibora 
Jandy, který zrušil vystoupení z důvodu nemoci, vystoupí Petr Kolář. 
 
Zastupitel MUDr. Hrabovský – zda by nešlo odklonit ve Smolíně provoz kamionů s ohledem na 
výstavbu chodníků, doprava je nebezpečná, auta jezdí přes chodníky.  
Odpověď starosty – situaci projedná s vedoucím odboru dopravy Ing. Šárem 
 
Zastupitel Beneš – dotaz na chodníky ul. Znojemská, zda se řeší odtoky z okapů domů, zda se počítá 
s opravou děr v komunikaci v areálu kasáren. 
Odpověď starosty – sdělil, že odtok vody z okapů domů bude do předzahrádek nebo výtokem volně na 
chodník; není vhodné v chodníku provádět otevřené ani kryté žlaby. Zjistí se rozsah oprav vozovky 
v kasárnách a vyčíslí se náklady na opravu, samotná oprava bude závislá na rozpočtu města.  
 
Místostarosta Mgr. Pařil – doplnil, že dlažba chodníku na ul. Znojemská by měla vsakovat větší část 
vody do sebe, stávající příkopy budou zachovány.  
 
Radní Mgr. Polák – poděkoval pracovníkům údržby za úklid zeminy na ul. Ležáky u dětského hřiště, 
která tam zůstala po výkopech firmy EG.D, a.s. 
 
Zastupitel Vašuta – dotaz k chodníkům na ul. Znojemská, kdy se bude dělat druhá strana ulice 
Místostarosta Mgr. Pařil – druhá strana je jiný projekt nazvaný cyklostezka s možností získání dotace, 
nynější oprava chodníků je rekonstrukcí stávajícího stavu, nemusel být projekt pro stavební povolení.  
 
Starosta – připomněl zastupitelům, že jim do služebních mailů předminulý týden poslal informaci o 
tom, že vagóny s uprchlíky ve městě Kraj umísťovat nebude.  
 
Zastupitel Langer – společnost CETIN vhazuje do schránek letáčky s možnosti napojení na optický kabel 
v ul. Znojemská, zda se bude do nově zbudovaného chodníku kopat. 
Místostarosta Mgr. Pařil – zástupkyně firmy CETIN byla informována o zákazu kopání do nového 
chodníku. Stejně tak byli již dříve upozorněni občané ul. Znojemská, že pokud měli zájem o přípojky 
inženýrských sítí, měli je provést, po zbudování chodníku už to nebude možné, což ztvrdili podpisem na 
prohlášení, které jim bylo ze strany města zasláno. Díky tomu je velká většina občanů na sítě připojena. 
 
Radní Mgr. Kloudová – dotázala se, jak se informují občané o přerušení el. energie od EG.D, a.s., MŠ 
informována byla, ale občané ul. Šumické o tom nevěděli, na stránkách města informaci nenašli.  
Místostarosta Mgr. Pařil – vypnutí se zveřejňuje na úřední desce a v aktualitách, do budoucna budou 
informace o přerušení el. energie zveřejněny na samostatné záložce webu města. 
  
 
ad 5) Diskuse občanů 
 
Paní Šťastná – jak to vypadá s přípravou nových tříd MŠ v Nové Vsi 
Odpověď starosty – dobíhají stavební práce a výběrová řízení, např. už proběhlo na vnitřní vybavení 
školky nábytkem. První třídu chce paní ředitelka otevřít v září t.r.. Od ledna příštího roku by se mohla 
otevřít další třída. Kapacita bude cca 44 dětí. 
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ad 6) Závěr 
 

Závěr XXXVI. zasedání ZM provedl starosta v 16:31 hod. Další zasedání ZM bude 22.06.2022 v 16.00 
hod. 
 
 
 
 
 
 
        Bc. Miroslav Novák, DiS. 
                starosta města 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  František Beneš   ............................................................. 
 
 
 
 
 
                
       Mgr. Monika Janičatová ............................................................. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala a zpracovala:  Mgr. Renata Babčanová 
Zápis zpracován: 01.06.2022   
 
 
 
 
 
 
Přílohy: 
prezenční listina zastupitelů a občanů 
Smlouva o úvěru vč. příloh a přehled hlasování 
 


